

DE:

Seit 2023 | Wissenschaftliche Mitarbeiterin und Doktorandin, IWM

10/22 – 02/2023 | Lehrbeauftragte „Diagnostik mit Fokus auf klinisch-psychologische Diagnostik“, Fachbereich Psychologie, Universität Tübingen

04/2020 – 03/2022 | Wissenschaftliche Hilfskraft in der Arbeitsgruppe Psychische Gesundheit & Gehirnfunktion von Frauen, Psychiatrie und Psychotherapie, Universitätsklinikum Tübingen

2020 – 2022 | M.Sc. Psychologie, Universität Tübingen

09/2019 – 03/2020 | Forschungspraktikum in der Arbeitsgruppe Psychische Gesundheit & Gehirnfunktion von Frauen, Psychiatrie und Psychotherapie, Universitätsklinikum Tübingen

2015 – 2020 | B.Sc. Psychologie, Universität Tübingen

EN:

Since 2023 | Research Assistant and Doctoral Student, IWM

10/22 – 02/2023 | Teaching Assistant „Diagnostics with a focus on clinical-psychological diagnostics“, Department of Psychology, University of Tübingen

04/2020 – 03/2022 | Research Assistant at the Women's Mental Health and Brain Function Lab, General Psychiatry and Psychotherapy, University Hospital Tübingen

2020 – 2022 | M.Sc. Psychology, University of Tübingen

09/2019 – 03/2020 | Research Internship in the Women's Mental Health and Brain Function Lab, General Psychiatry and Psychotherapy, University Hospital Tübingen

2015 – 2020 | B.Sc. Psychology, University of Tübingen